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Uşak ve bölge halkına h�zmet 
vererek 12 ayı da caz�be 
merkez� hal�ne dönüştürülen 
Murat Dağı termal, kayak 
merkez� ve ess�z güzell�ğ� �le 
doğaseverler�n vazgeç�lmez� 
durumunda yer alıyor. 
Türk�ye'n�n öneml� kış tur�zm 
merkezler�nden Uşak'ın 
komşusu Ged�z İlçes� 
sınırlarında bulunan Murat 
Dağı Kayak Merkez� beyaza 
büründü. 
Meteoroloj� 
Genel 
Müdürlüğü 
ölçümler�yle 
hazırlanan 
raporda kar 
kalınlığının 27
sant�metreye
ulaştığı açıklandı. 

Merkezde kar yağışının 
halen devam ett�ğ� 
öğren�l�rken, Ged�z Beled�ye 
Başkanı Necdet Akel, “Murat 
Dağı beyaz örtüsüne 
bürünerek z�yaretç�ler�ne 
seyr�ne doyumsuz 
manzaralar sunuyor. İlçe 
merkez�m�ze 25 k�lometre 
uzaklıktak� Murat Dağı, kayak 
p�stler� ve 1500 metre 
rakımda bulunan termal 
kaynaklarıyla kayak 
sezonuna hazır. Dört mevs�m 
z�yaretç�ler�ne doğanın tüm 
güzell�kler�n� sunan Murat 
Dağı'nın kış güzell�kler�n� 

görmek, hem termal sıcak su 
hem de kayak keyfin� b�r arada 

yaşamak �steyen tüm 
vatandaşlarımızı bekl�yoruz”

 açıklamasında bulundu. 

Uşak Beled�ye Başkanı Özkan 
Yalım, Atatürk Kültür Merkez�'nde 
gençlerle b�r araya gelerek merak ed�len 
soruları yanıtladı. Un�Ant Topluluğu 
tarafından organ�ze ed�len ve 
Moderatörlüğünü Özlem Şafak �le Mustafa 
Tunay'ın gerçekleşt�rd�ğ� programda; 
baştan sona akıcı geçen key�fl� sohbet ve 
gençler�n Başkan Yalım'a olan �lg�s� d�kkat 
çekt�. Gençler�n akt�f katılım gösterd�ğ� 
etk�nl�k, Uşak Beled�yes�'n�n ve Başkan 
Yalım'ın gençler�n fik�rler�ne verd�ğ� 

önem�n b�r gösterges� olarak da öne 
çıktı. "Gençler Soruyor, Başkan 
Cevaplıyor" adlı programda 
toplanan ün�vers�te öğrenc�ler�, 
Başkan Yalım'ı sam�m� ve �çten b�r 
yaklaşımla karşılarında görmekten 
duydukları memnun�yet� �fade ett�ler. 
İk� buçuk saat süren program boyunca 
kent gündem�ne da�r gençler�n sorduğu 
çeş�tl� soruları �çtenl�kle yanıtlayan Başkan 
Yalım; çözüm odaklı, net ve etk�l� 
cevaplarla gençler�n merakını g�derd�. Öte 
yandan ün�vers�tel� gençler�n geleceğe 

da�r kaygılarını, gelecekten beklent�ler�n� 
ve çözüm öner�ler�n� d�kkatle d�nleyen 
Başkan Yalım; Uşak'ın geleceğ�ne yönel�k 
öneml� adımlar atılması gerekt�ğ�n�, bunun 
da temelde yerel yönet�mler�n yetk�ler�n�n 
artırılmasıyla gerçekleşeb�leceğ�n� 
vurguladı. 

Karahallı Kaymakamı Alper Kırgıl 
başkanlığında, 2024 yılının genel 
değerlend�rmes�n�n yapıldığı son 
muhtarlar toplantısı Kaymakamlık 
Toplantı Salonunda gerçekleşt�r�ld�. İl 
Genel Mecl�s Üyes� Durmuş Yavuz, İlçe 
Yazı İşler� Sam� Akkuş ve İlçede görev 
yapan köy ve mahalle muhtarlarının 
katıldığı yılsonu değerlend�rme 
toplantısında köy ve mahalleler�n mevcut 
durumları, �ht�yaçları ve öner�ler� �st�şare 
ed�ld�.

Sayfa 3'de

Sayfa 4'de

Sayfa 2'de

Sayfa 5'de

KAR KALINLIĞI 
27 SANTİMETRE OLDU

OEDAŞ 
4. Sürdürülebilirlik

Raporunu Yayımladı 

Karahallı'da 
Muhtarlarla 
Son Toplantı 

Başkan Yalım'dan Uşak'ın Geleceğine 
Yönelik Cevaplar Geldi 

CHP'li Uşak Milletvekili Dr. Ali Karaoba, 
TBMM'ye kadar gelip kendisini ziyaret etmeyen 

Banaz'lı muhtarlara tepki gösterdi. 

Meclise Gittiler, 
Karaoba'ya 
Gitmediler

Türk�ye Büyük M�llet Mecl�s�'ne z�yaret gerçekleşt�ren Banaz 
muhtarlarının kend�s�n� z�yaret etmemeler�nden kaynaklı 
eleşt�r�de bulunan CHP Uşak M�lletvek�l� Dr. Al� Karaoba, yaptığı 
açıklamada; “Muhtarlarımız demokras�m�zde halkın seç�lm�ş 
tems�lc�s� olarak köyler�m�z� ve mahaller�m�z� herkese eş�t 
mesafede çalışarak sürdüren öneml� tems�lc�ler�m�zd�r. 
Geçt�ğ�m�z haftalarda; tıpkı bürokratlarımız, s�v�l toplum 
kuruluşlarımız ve özel sektör tems�lc�ler� g�b� Uşak Merkez 
muhtarlarımız da TBMM'de z�yaret�m�ze gelmek �stem�şt�. Bu 
doğrultuda b�zler de tıpkı d�ğer m�safirler�m�z de olduğu g�b� 
kend�ler�n� Mecl�s'te ağırladık. Uşak'ı tems�l eden, Uşaklıların 
sorunları �ç�n mücadele etmes� gereken d�ğer Vek�ller�m�z�n bu 

muhtarlarımıza randevu vermed�ğ�ne yönel�k haberler yer alsa 
da Uşak �ç�n çalışan Vek�ller�m�z ve muhtarları ayırmamak, 
b�rb�r�ne düşürmemek ve dışlamamak adına bugüne kadar bu 
konuyla �lg�l� herhang� b�r açıklama yapmamıştım” ded�. 

Uşak'ın elektrik dağıtım 
şirketi OEDAŞ, 4. 

Sürdürülebilirlik Raporunu 
yayımladı.

Uşak, Afyonkarah�sar, 
B�lec�k, Esk�şeh�r ve 
Kütahya'da elektr�k 
dağıtım h�zmet� 
sağlayan 
Osmangaz� 
Elektr�k Dağıtım 
AŞ (OEDAŞ), 2023 
yılındak� ekonom�k, 
çevresel
ve sosyal
performansını
kapsayan 4. Sürdürüleb�l�rl�k Raporunu 
yayımladı. OEDAŞ'ın kurum değerler�n� 
ve sürdürüleb�l�rl�k v�zyonunu �çeren 
rapor, ş�rket�n bu alandak� çalışmalarını 
ve hedefler�n� kapsıyor. Elektr�k dağıtım 
ş�rket� OEDAŞ, 4. Sürdürüleb�l�rl�k 
Raporunu yayımladı. 2023 yılındak� 
çalışmalarını kapsayan raporu 
değerlend�ren OEDAŞ Genel Müdürü 
Fuat Celepc�, “Özell�kle yen�leneb�l�r 
enerj� ve akıllı şebeke teknoloj�ler�ne 
yaptığımız yatırımlarla sürdürüleb�l�rl�k 
hedefler�m�ze ulaşmaya odaklandık.” 
ded�. OEDAŞ bu dönemde 
gerçekleşt�rd�ğ� akıllı şebeke dönüşümler� 
�le 16,48 ton karbond�oks�t eş değer�nde 
em�syon azaltımı sağlarken yaklaşık 10 
b�n ton atığı da ekonom�ye kazandırdı. 
Ş�rket ayrıca raporun kapsadığı dönemde 
bakım yaptığı hat uzunluğunu b�r öncek� 
döneme göre yüzde 113 artırarak plansız 
elektr�k kes�nt�ler�n� yüzde 15 azalttı.

Uşak'ın Karahallı İlçesi Kaymakamı 
Alper Kırgıl muhtarlarla yılın son 

toplantısını gerçekleştirildi.
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